International Jubilee Private School (2015-2016) American Syllabus

End of the year International Assessment Part 2 Grade: (8 A,B)



DAY \ DATE	ATTENDANCE TIME	SUBJECT	Comments
Wednesday June 15, 2016	8:30 am-10:30 am	English	It is an International standardized Test from California; the students can revise from the books and portfolios in general and reading extra stories and thinkcentral sample tests.
Thursday June 16, 2016	8:30 am-10:00 am	Mathematics	It is an International standardized Test from California; the students can revise from hrw & thinkcentral sample tests and their portfolios.
Sunday June 19, 2016	<u>8:30 am-10:30 am</u>	Arabic for all Students اللغة العربية لجميع الطلاب	Skills Based Test in general as the weekly HWs style. امتحان معتمد على المهار ات التي تم أخذها بشكل عام على نمط الواجبات الأسبوعية وحل النماذج الدولية المعطاة.
Monday June 20, 2016	8:30 am-10:00 am	Science	It is an International standardized Test from California; the students can revise from thinkcentral sample tests and their portfolios.

Notes: (Please read carefully):

- 1. No excuses for lateness.
- 2. No excuses will be accepted for the absence of the student.
- 3. No Exam will be repeated for the absent student.
- 4. The Buses will leave the school on the exams test between 10:00 am & 10:30 depending on the exam hours mentioned in the above schedule, waiting rooms students' parents are kindly requested to take their son/daughter at the same time.
- 5. Wearing School uniform is must.
- 6. Mobiles are not allowed at all.
- 7. The student should bring all the required stationary.
- 8. All the parents are kindly requested to pay the complete fee 2015-2016 before the tests.

ملاحظات:

- 1. لاتقبل أي أعذار بالتأخير عن الامتحان.
 - 2. لاتقبل أعذار للمتغيبين.
 - 3. لايعاد الامتحان لطلاب المتغيبين.
- 4. تنطلق الحافلات يومياً من المدرسة ما بين الساعة العاشرة والعاشرة والنصف صباحاً حسب توقيت الامتحان المبين في الجدول أعلاه، وعليه الرجاء من أولياء أمور الطلاب المتواجدين في غرفة الانتظار أخذ آبنائهم في نفس التوقيت.
 - على الطالب ارتداء الزي المدرسي.
 - يمنع احضار الهاتف النِّقال أو أي أحهزة إلكترونية أحرى.

 - على الطالب الالتزام باحضار جميع أدواته (قلم، ممحاة، مسطرة....ألخ). الرجاء من أولياء الأمور التكرم بدفع قسط العام الدراسي 2015-2016 بالكامل قبل بدء الاختبارات.

School Administration